

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, MARCH 7, 2011 AT 8:00 P.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. Adoption of Loan By-law 2356 entitled: "By-law authorizing a loan of \$200,000 for the replacement of various sidewalk sections"
3. Adoption of Loan By-law 2357 entitled: "By-law authorizing a loan of \$1,200,000 for the resurfacing of various roads and the replacement of various sidewalk sections"
4. Adoption of Loan By-law 2358 entitled: "By-law authorizing a loan of \$657,000 for the purchase and installation of various traffic control devices"
5. Adoption of Loan By-law 2359 entitled: "By-law authorizing a loan of \$1,500,000 for water infrastructure repairs and sleeving"
6. Adoption of Loan By-law 2360 entitled: "By-law authorizing a loan of \$90,000 for renovations to buildings and various civil properties of the City of Côte Saint-Luc"
7. Adoption of Loan By-law 2361 entitled: "By-law authorizing a loan of \$355,000 for playground equipment, park facility upgrades and a bike path within the City"
8. Adoption of Loan By-law 2362 entitled: "By-law authorizing a loan of \$843,000 for the purchase of various vehicles and any equipment pertaining thereto"
9. Adoption of Loan By-law 2363 entitled: "By-law authorizing a loan of \$50,000 for the purchase of a hydraulic lift for the Public Works Department"
10. Adoption of Loan By-law 2364 entitled: "By-law authorizing a loan of \$500,000 for furniture, fixtures and equipment for the Aquatic and Community Center of Côte Saint-Luc located on lot number 1053 444 belonging to the City of Côte Saint-Luc and located near Trinity, Parkhaven and Mackle"
11. Notice of Motion - By-law 2365 entitled: "By-law authorizing payment of a share of the costs to be disbursed to the developer for the execution of work on municipal infrastructures required for the development of a real estate project on a parcel of land occupied by Cavendish Shopping Centre Co. Ltd. and authorizing a loan for an amount of \$1,450,366 for this purpose"
12. Notice of Motion - By-law 2366 entitled: "By-law authorizing payment of a share of the costs to be disbursed to the developer for the execution of work on municipal infrastructures required for the development of a real estate project on a parcel of land occupied by Cavendish Shopping Centre Co. Ltd. and authorizing a loan for an amount of \$1,608,774 for this purpose"
13. Adjournment of the meeting

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
City Clerk

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL  
SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI  
7 MARS 2011 À 20H**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions
2. Adoption du Règlement d'emprunt 2356 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 200 000 \$ pour le remplacement de sections de trottoirs»
3. Adoption du Règlement d'emprunt 2357 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 1 200 000 \$ pour le resurfaçage de certaines rues et le remplacement de sections de trottoirs»
4. Adoption du Règlement d'emprunt 2358 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 657 000 \$ pour l'achat et l'installation de plusieurs dispositifs de contrôle de la circulation»
5. Adoption du Règlement d'emprunt 2359 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 1 500 000 \$ pour réparations et gainage des infrastructures de l'eau»
6. Adoption du Règlement d'emprunt 2360 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 90 000 \$ pour les rénovations aux bâtiments et diverses propriétés civiles de la Ville de Côte Saint-Luc»
7. Adoption du Règlement d'emprunt 2361 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 355 000 \$ pour de l'Équipement de terrains de jeux, l'amélioration des installations dans les parcs et l'aménagement d'une piste cyclable dans la Ville»
8. Adoption du Règlement d'emprunt 2362 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 843 000 \$ pour l'achat de véhicules et tout équipement connexe»
9. Adoption du Règlement d'emprunt 2363 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 50 000 \$ pour l'achat d'un ascenseur hydraulique pour le service des travaux publics»
10. Adoption du Règlement d'emprunt 2364 intitulé : «Règlement autorisant un emprunt de 500 000 \$ pour l'ameublement, les aménagements intérieurs et équipement pour le centre aquatique et communautaire de Côte Saint-Luc situé au numéro de lot 1053 444 appartenant à la Ville de Côte Saint-Luc et situé près de Trinity, Parkhaven et Mackle»
11. Avis de Motion - Règlement numéro 2365 intitulé : «Règlement décrétant une quote-part pour verser au promoteur pour la réalisation des travaux d'infrastructures municipales requis pour le développement immobilier sur les terrains formant le centre commercial Cavendish et décrétant un emprunt à cette fin au montant de 1,450,366\$»
12. Avis de Motion – Règlement numéro 2366 intitulé : «Règlement décrétant une quote-part pour verser au promoteur pour la réalisation des travaux d'infrastructures municipales requis pour le développement immobilier sur les terrains formant le centre commercial Cavendish et décrétant un emprunt à cette fin au montant de 1,608,774\$»
13. Ajournement de la séance

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Greffier